

Notulen VuilnisOproer Vergadering, Woensdag, 30 november 2025

Voorzitter: Jan

Locatie: Lola Lijn Sloterdijk, Radarweg 309, 1043 NZ Amsterdam

- **17.30 uur:** afvalprikken rondom locatie
- **18.15 uur:** eten
- **19.00 - 21.00 uur:** vergadering van het VuilnisOproer

Aanwezig: Jan, Anne, Koos, Wout, Cygnea, Ben, Marion, Wanda, Hettie, Nico, Ewout (nieuwe bezoeker van Wallen Schoon) Frank (kwam ook bij de burens kijken, helemaal uit BoLo ;), Nazmi, Anne Risselada (gemeente)

1.Lachgasflessen

De vergadering opent met een toelichting van Koos (Natuurkamer, NK) over de huidige situatie rondom lachgasflessen. De NK fungeert op dit moment als verzamelpunt. Jan bevestigt dit en benadrukt dat het efficiënt is dat de NK deze rol vervult, omdat de gemeente dan geen externe partij (nu een bedrijf uit Brabant) hoeft in te huren voor het inzamelen van lachgasflessen op vele plekken in NW.

Er wordt opgemerkt dat bewoners de flessen vaak bij het restafval plaatsen, omdat zij niet weten waar deze anders moeten worden ingeleverd. Anne (secretariaat) merkt op dat tijdens World Clean-Up Day opnieuw veel lachgasflessen zijn gevonden op het parkeerterrein van Sloterparkbad en dat daar ook een kar stond met cilinders.

Jan geeft aan dat het handig is om het ventiel uit de flessen te halen, zodat duidelijk is dat er geen gas meer inzit.

Karren (inzamelplekken voor lachgastanks)

Er wordt gesproken over verschillende inzamelkarren, zoals die bij het Slotermeerbad. Idee: de kar vaker leegmaken en zichtbaarder tegen het hek neerzetten voor lachgasgebruikers

Gasbak-idee

Jan noemt kort het idee om van een glasbak ook een *g(l)asbak* te maken. Dit blijkt echter vanwege veiligheidsrisico's (ontploffingsgevaar) voorlopig niet haalbaar. De gemeente heeft nog niet gereageerd op dit voorstel.

Frank Storijs

Anne deelt mee dat Frank (jury schoonsteschool en trekker prikgroep Lola Lieven) een nieuw huis heeft in Gouda en zoekt vervanger voor zijn prikgroep in Slotervaart.

Taart

Ook was er maandag 27 okt. taart voor de verjaardag van Amsterdam in Ru Paré met wethouder Hester van Buren!

Nieuw lid uit BoLo

Ons nieuwste lid die toevallig ook Frank heet, vertelt geschrokken te zijn van een recente grote afvaldumping. Hij overwoog de politie te bellen; uiteindelijk is het afval naar een afvalpunt gebracht.

Jan adviseert om in zulke situaties het **niet-noodnummer** van de politie te bellen voor advies. Een ander lid geeft aan dat het ook verstandig is de **wijkagent** te informeren.

Voorstelrondje

Korte introducties van aanwezigen:

- **Marjan** – vuilnisprikker

- **Wanda** – beroepsvrijwilliger
- **Hettie** – beroepsvrijwilliger
- **Ewout** – coördinator Schone Wallen
- **Frank** – materiaalkundige
- **Nazmi** – bestuurder Nieuw-West
- **Anne (gemeente)** – onderzoeksadviseur
- **Anne (VO)** – secretariaat en vormgeving (o.a. posters voor laaggeletterde)

2. Mededelingen van de voorzitter

2.1 Broodbakken

In de vorige vergadering werd gemeld dat de broodbakken zouden verdwijnen en dat brood voortaan in de gfe/t-bakken mag, wat volgens een imams in Nieuw-West ook voor moslims acceptabel is door het vergistingsproces.

In deze vergadering werd bevestigd dat de broodbakken **voorlopig niet verdwijnen** (mededeling Nazmi).

2.2 Peukencampagnes

De peukencampagne is inmiddels twee keer uitgevoerd (ECU- en Belgiëplein). De actie trok veel belangstelling en kreeg weinig kritiek. Er wordt benadrukt te letten op:

- **Locatie** (bij de vorige actie stonden we naast GroenLinks-PvdA)
- **Tijdstip** (de laatste actie was tijdens Oktober/Stoptober)

Voorstel: de derde actie uitvoeren op **August Allebéplein**.

2.3 Plaatsing Puccinibakken

Jan vertelt dat zowel het verwijderen als het plaatsen van prullenbakken effectief kan zijn, afhankelijk van de wijk. Maatwerk is hierbij essentieel.

Volgens Jan zouden er in ieder geval prullenbakken moeten staan:

- bij **OV-haltes**
- naast **elk bankje**

Er wordt gesproken over de bakken bij het strand van de Slotterplas (mogelijk te verwijderen), maar op de promenade in Osdorp aan de Slotterplas zouden juist bakken moeten worden bijgeplaatst.

Actiepunt voor iedereen:

Inventariseer in je eigen buurt welke bakken weg kunnen en waar bakken juist bijgeplaatst moeten worden.

2.4 Prullenbakteldag

De actie werd vrij laat aangekondigd. Jan heeft alleen geteld en kwam boven de **300 prullenbakken** uit, minder dan vorig jaar.

2.5 Buurtbudget

Bepaalde buurten kunnen opnieuw op VO-plannen stemmen. Jan benadrukt dat dit belangrijk is, vooral om **nieuwe prikkers** aan te kunnen schaffen.

2.6 Drones en afval

Er wordt verteld dat er vanuit de gemeente een pilot komt om drones in te zetten om vuilnisbakken te monitoren en te controleren of ze geleegd moeten worden.

Oproep: is er iemand vanuit het VO met interesse om hierover mee te denken?

3. Mededelingen secretaris

Anne (secretariaat) vertelt dat ze binnenkort samen met Koos van NK de begroting voor 2026 gaat

maken. Ze stelt de vraag of er nieuwe projecten waar we rekening mee moeten houden zijn. Het volgende komt aan bod.

- Wie wil meedenken over onze communicatie in het algemeen, daar is nu een Signalgroep voor.
- Misschien een speciale kerstdonatieactie? (Wanda stelt voor dit voor 2026 doen)
- Ontwerpen van stickers voor verschillende soorten bijplaatsingen
- Het aanbieden van bedrijfsuitjes: we hebben nu op de site een nieuwe knop: 'VOOR BEDRIJVEN' Hier kunnen we aanbiedingen doen, bv. dat wij een prikuitje verzorgen en een bedrijf ons betaald door prikmaterialen te doneren ipv geld.

4. Schone Kans uitbreiden

Jeroen zou dit onderdeel behandelen, maar is verhinderd, omdat hij stemmen voor de Tweede Kamerverkiezingen moest tellen.

5. Wegwijzer Gebiedsgerichte Dashboards (door Anne Risselada)

Anne, onderzoeksadviseur voor stadsdelen Zuid en Nieuw-West, presenteert data over buurtbeleving. Zie: [25.10.30 Bijlage Presentatie AnneRisselada.pdf](#)

Belangrijkste punten:

- De dashboards bevatten kaarten met o.a. meldingen van bewoners.
- Hoe verder je inzoomt, hoe gedetailleerder de informatie.
- In **2018** is volgens de data een kantelpunt zichtbaar, doordat de gemeente de afvalaanpak heeft veranderd.

Er volgt een discussie over de gebruikte meetmethoden en statistieken.

6. Wat zouden we willen meegeven aan Tijs van Lieshout? (maaiaanpak, leefbaarheidsacties, grofvuil op afspraak)

→ Niet behandeld; voor novembervergadering

7. BuurtBlikVanger – Nico aan het woord

Nico vertelt dat hij al 23 jaar bezig is met afvalproblematiek. Hij begon tijdens het hardlopen rond de Sloterplas met prikken.

Hij benadrukt:

- VO moet **niet te groot worden**, om de persoonlijke sfeer te behouden.
- We moeten vrijwilligers **geen onnodige druk** opleggen. Elke bijdrage telt.

Aan het einde volgt een korte discussie over religie en een schone leefomgeving; volgens de Koran is een schone omgeving belangrijk.

8. Rondvraag

Geen rondvraag vanwege tijdgebrek.

11. Afsluiting

De vergadering wordt om 21:00 uur afgesloten.